



DERBEZ BUREAU D'ÉTUDE

ETS DERBEZ
Route de Saint-Tropez - 504 RD 61
83580 GASSIN
www.derbez.fr



Derbez Engineering and Design Company is a team of five people from different backgrounds and nationalities whose skills range from landscape gardening to architecture, from years of experience to the mastering of graphic and digital technologies.

The files they compile for each project include preliminary drawings, perspectives and paintings, digital photo montages to studying the most suitable vegetation.

“Before designing a garden you need to know how to observe. To observe the surroundings, the layout of the land, the style of the house, the climate, wind directions...”

Then you need to interpret what the owners want and their dreams while taking into consideration the surrounding nature and vegetation. Then, and only then, the artistic or creative fl air, accompanied by all the previous information, comes into play.”

Le bureau d'étude des ETS Derbez est composé d'une équipe de cinq personnes de nationalités et cultures différentes.

Leurs compétences communes vont de la botanique à l'architecture, d'une grande expérience du terrain à la maîtrise d'outils graphiques et numériques. Les dossiers qu'ils consacrent à chaque étude comprennent ainsi des plans, perspectives et détails à l'aquarelle, de montages photos numériques, l'étude d'une palette végétale adaptée.

« Pour créer un jardin, il faut d'abord savoir observer. Observer le paysage environnant, la configuration du terrain, le style de la maison, le climat, le sens du vent dominant... »

Puis il faut interpréter les exigences et les rêves de propriétaires tout en respectant les spécificités de la nature et de la végétation. Enfin, le sens créatif, enrichi de ces multiples données, prend toute son ampleur. »